



عروض نهاية العام من إطارات بي اف جودريتش تطبق الشروط والأحكام:

End Of Year Offer from BFGoodrich

T&C Apply:

- | | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none">• This offer is valid only on BFGoodrich tires DOT 2022 for passenger SUV vehicles from 1st October till 31st December 2023 in BFGoodrich tire distributorships.• The announced suggested prices are suggested retail prices to consumers and not applicable on dealers/ distributors who have their right to set and determine their own selling prices and should not be influenced or their pricing strategies at any level according to the active regulations.• The above announced suggested prices for one tire inclusive of the VAT and doesn't include tire fitting or balancing or other tire related services.• This offer is not applicable in parallel with other offers.• Juffali tires company reserves the right to review and /or adjust the above announced prices without prior notice. | <ul style="list-style-type: none">• العرض صالح فقط على إطارات بي اف جودريتش انتاج 2022 لسيارات الركاب الدفع الرباعي خلال الفترة من 1 أكتوبر حتى 31 ديسمبر 2023 و في منافذ بيع اطارات بي اف جودريتش.• الاسعار المذكورة اعلاه هي اسعار البيع المقترحة من بي اف جودريتش، وهي ليست قابلة للتطبيق على أى من الموزعين /التجار المعتمدين اللذين يتمتعون تماما بالحق فى تحديد أسعارهم الخاصة، ولا ينبغى عليهم التأثير باى شكل من الاشكال على أى حال على استراتيجيات التسعير أو الحريات الخاصة بهم وفقاً للقوانين المعمول بها.• الاسعار المذكورة اعلاه تشمل ضريبة القيمة المضافة صافيه و بعد العرض• الاسعار المذكورة اعلاه هي سعر إطار واحد و لا تشمل مصاريف التركيب أو أى خدمات متعلقة بالاطار.• العرض غير صالح بالتزامن مع أى عروض ترويجية.• تحتفظ شركة ابراهيم الجفالى و اخوانه للإطارات المعينة لتوزيع إطارات ميشلان و بي اف جودريتش بالحق فى تعديل شروط هذه الحمله فى أى وقت دون إشعار مسبق. |
|--|---|